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AFNOR Certification certifies that the quality system implemented by:
AFNOR Certification certifie que le systéeme qualité mis en place par :

CML

for the following activities:
pour les activités suivantes :

DIMENSIONAL AND SURFACE MEASUREMENT, MATERIAL INTEGRITY VIA NON-DESTRUCTIVE
TESTING, IN OUR LABORATORIES (UNIT AND SERIES PARTS) OR ON CUSTOMERS SITES;
RELATED SERVICES (TECHNICAL SUPPORT, REVERSE ENGINEERING AND CMM PROGRAMMING)
WITH THE USE OF MULTIPLES MEASUREMENT EQUIPMENTS (CMM, 3 D SCAN,
PHOTOGRAMMETRY, COMPUTED TOMOGRAPHY, TRACKER LASER, MEASURING ARM)
Multiple structure

CONTROLE GEOMETRIQUE, SURFACIQUE, SANTE MATIERE PAR PROCEDES NON DESTRUCTIFS,
EN LABORATOIRES (PIECES UNITAIRES ET SERIE) OU SUR SITES CLIENTS
ET SERVICES ASSOCIES (ASSISTANCE TECHNIQUE, RETRO-CONCEPTION ET PROGRAMMATION
DE GAMMES DE CONTROLE), EN UTILISATION D'EQUIPEMENTS DE MESURES MULTIPLES
(MMT, SCAN 3D, PHOTOGRAMMETRIE, TOMOGRAPHE, LASER TRACKER, BRAS DE MESURE).
Structure multiple

has been audited in accordance with the EN 9104-001:2013 and found to meet the requirements of the standard:
a été audité conformément a I'EN 9104-001:2013 et a été jugé conforme aux exigences requises par la norme :

AS9100:D / JISQ 9100:2016 / EN 9100:2018

and is developed on the following locations:
et est déployé sur les sites suivants :

Central Function Fonction centrale ZAC de la Masquére, 181 rue du Canal du Midi FR 31750 ESCALQUENS
3rue Bélouga FR 44340 BOUGUENAIS

List of certified locations on appendix / Liste des sites certifiés en annexe

Issue Date (year/month/day) : 2025-10-06 Expiry date : 2028-09-22
Date d'émission (année/mois/jour) Date d'expiration
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Annexe / Appendix n°1

CML

DIMENSIONAL AND SURFACE MEASUREMENT, MATERIAL INTEGRITY VIA NON-DESTRUCTIVE
TESTING, IN OUR LABORATORIES (UNIT AND SERIES PARTS) OR ON CUSTOMERS SITES; RELATED
SERVICES (TECHNICAL SUPPORT, REVERSE ENGINEERING AND CMM PROGRAMMING) WITH THE
USE OF MULTIPLES MEASUREMENT EQUIPMENTS (CMM, 3 D SCAN, PHOTOGRAMMETRY,
COMPUTED TOMOGRAPHY, TRACKER LASER, MEASURING ARM)

CONTROLE GEOMETRIQUE, SURFACIQUE, SANTE MATIERE PAR PROCEDES NON DESTRUCTIFS,
EN LABORATOIRES (PIECES UNITAIRES ET SERIE) OU SUR SITES CLIENTS
ET SERVICES ASSOCIES (ASSISTANCE TECHNIQUE, RETRO-CONCEPTION ET PROGRAMMATION
DE GAMMES DE CONTROLE), EN UTILISATION D'EQUIPEMENTS DE MESURES MULTIPLES
(MMT, SCAN 3D, PHOTOGRAMMETRIE, TOMOGRAPHE, LASER TRACKER, BRAS DE MESURE).

ZAC de la Masquére, 181 rue du Canal du Midi FR 31750 ESCALQUENS

CML

DIMENSIONAL AND SURFACE MEASUREMENT, MATERIAL INTEGRITY VIA NON-DESTRUCTIVE
TESTING, IN OUR LABORATORIES (UNIT AND SERIES PARTS) OR ON CUSTOMERS SITES; RELATED
SERVICES (TECHNICAL SUPPORT, REVERSE ENGINEERING AND CMM PROGRAMMING) WITH THE
USE OF MULTIPLES MEASUREMENT EQUIPMENTS (CMM, 3 D SCAN, PHOTOGRAMMETRY,
COMPUTED TOMOGRAPHY, TRACKER LASER, MEASURING ARM)

CONTROLE GEOMETRIQUE, SURFACIQUE, SANTE MATIERE PAR PROCEDES NON DESTRUCTIFS,
EN LABORATOIRES (PIECES UNITAIRES ET SERIE) OU SUR SITES CLIENTS
ET SERVICES ASSOCIES (ASSISTANCE TECHNIQUE, RETRO-CONCEPTION ET PROGRAMMATION
DE GAMMES DE CONTROLE), EN UTILISATION D'EQUIPEMENTS DE MESURES MULTIPLES
(MMT, SCAN 3D, PHOTOGRAMMETRIE, TOMOGRAPHE, LASER TRACKER, BRAS DE MESURE).

3rue Bélouga FR 44340 BOUGUENAIS
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